
Avatar 
 
  Már február elején elterveztem, sőt, talán még korábban, hogy elmegyek moziba, 
akár egyedül is, mert túlságosan érdekelt az Avatar című film ahhoz, hogy kihagyjam. 
Sajnos ritkán jutok el moziba, ennek oka az időhiány is… 
Most azonban úgy döntöttem, hogy ha törik, ha szakad, megnézem a filmet! Így hát 
20-án el is jutottam a filmszínházba, és büszke voltam magamra, hogy megváltottam 
a jegyemet, ugyanis nekem nagyon tetszett az Avatar. 
Jó helyen ültem, a terem közepére kaptam jegyet Természetesen 3D-s vetítés volt, 
és annak ellenére, hogy nem premierre mentem, majdnem megtelt a terem… 
A látvány fantasztikus, a történet már kevésbé, de azért arra sem lehet panasz. 
Összességében lélegzetelállító a film, nem érdemes csak úgy elmenni mellette! 
Mindenkinek szívből ajánlom! Meg egyébként is, amikor csak teheted, menj el 
moziba- biztosan akad egy-egy film, amelyik Téged is érdekel! 
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